
Več »drobnih« novic
Na sestanku ZK smo ocenje-

vali informiranost občanov tudi
preko naših Dogovorov. Ugoto-
vili smo, da:

• so po raznašalcih razdelje-
ni Dogovori zavrženi in razme-
tani po tleh,

• ali je vsebina vzrok tej ne-
zainteresiranosti

• to našo ugotovitev sporo-
čimo uredništvu in izdajatelju.

Iz lastnih izkušenj mi je poz-
nano, da občani tudi na našem
stopnišču mečejo kar cele izvo-
de Dogovorov po tleh. Kdo vse
to dela nisem ugotovil.

Kritično sem se spraševal za-
kaj takšno nasprotovanje in ne-
zainteresiranost do glasila DO-
GOVORI. Vprašal pa sem tudi
prijatelje in znance, ki stanujejo
v drugih občinah, kako je tam z
zainteresiranostjo do njihovih
glasil. Večina vprašanih iz občin

Vič, Polje, Bežigrad, Domžale in
Kamnik, med njimi morda polo-
vica članov ZK, je razlagala, da
jih najbolj zanima drobna kon-
kretna tematika iz življenja sa-
mih občanov v določenih rubri-
kah. Zaradi tega vsak občan rad
pogleda z interesom vsaj stran
drobnih novic. Mnogi, ko že
imajo list v rokah, preberejo še
ostale strani. Večine ne zanima
opisovanje svetovne politike
(dupliranje), ker za to zvedo
preko dnevnega časopisja in
RTV.

Kakšne naj bi biletiste »drob-
ne« novice, novinarji verjetno
vedo. Pri tem pa sem sam oseb-
nega mnenja, da je politika pa
čeprav samo občine ali celo
krajevne skupnosti, vendarle
seštevek vseh tistih »drobnih«
dogajanj v bazi, zato jih politič-

no življenje in s tem tudi politič-
no glasilo ne more izločevati.

Dogovarjanja in razprave, če-
prav nimajo še urejenega kon-
cepta, ne moremo šteti za ne-
sprejemljivo polemiko, temveč
kot izhodišče za sprejetje sta-
lišč baze k urejanju celotnega
življenja. Zsto naj bi rubriko ob-
čanov razširili, vendar je treba
sodelavce vednoznovaakHvirati,
kajti izrodi se tudi vsebina takih
objav, če dajejo prispevke ve-
dno ene in iste osebe. Še slabše
je, če so rubrike kar v zakupu.

Napori, ki so nujni za iskanje
vedno novih virov »drobnih no-
vic« se kaj kmalu izkažejo kot
izredno koristni.

Za končno odločitev, kako
naprej za boljši uspeh, moje
skromno mnenje nima posebne
teže, vendar bi kazalo razmisliti
o tem problemu in najti ustrez-
no rešitev.
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